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Referat planforum 25.04.2023 

Tema: Stange kommune – Områderegulering for Viksjordet og 
områderegulering for Tangen sentrum 
Møtet ble avholdt på teams.  

Tilstede Org.  e-post 

Kjersti W. Gillund Stange kommune Kjersti.Westgaard.Gillund@stange.kommune.no 

Nils-Ener Lundsbakken Stange kommune Nils.Lundsbakken@stange.kommune.no 

Karoline Stramrud Bech Stange kommune Karoline.Stramrud.Bech@stange.kommune.no 

Hanne Kjøsnes Statsforvalteren i Innlandet hanne.kjosnes@statsforvalteren.no 

Kristian Botten 
Pedersen 

Statsforvalteren i Innlandet kristian.botten.pedersen@statsforvalteren.no 

Kjell Erik Kristiansen Statsforvalteren i Innlandet kjell.erik.kristiansen@statsforvalteren.no 

Hans Theisen Statsforvalteren i Innlandet hans.theisen@statsforvalteren.no 
Jørn Karlsen Statsforvalteren i Innlandet jorn.karlsen@statsforvalteren.no 

Zita Asdal Jernbanedirektoratet zita.asdal@jernbanedirektoratet.no 

Gudrun C. Laake BaneNOR Gudrun.Cathrine.Laake@banenor.no 
Kristin Ryen Reithaug Innlandet fylkeskommune Kristin.ryen.reithaug@innlandetfylke.no 

Ole Christian Bang Innlandet fylkeskommune ole.christian.bang@innlandetfylke.no 

Stefan Kaliski Innlandet fylkeskommune Stefan.Kaliski@innlandetfylke.no 

Kjetil Skare Innlandet fylkeskommune kjetil.skare@innlandetfylke.no 

Mari Olsen Innlandet fylkeskommune mari.olsen@innlandetfylke.no 

Arild Sundt Innlandet fylkeskommune arild.sundt@innlandetfylke.no 
Elise Bringslid Innlandet fylkeskommune Elise.bringslid@innlandetfylke.no 

 

 
 
Innledende presentasjon ved Stange kommune. 
 
Det er et ønske lokalt om å prioritere Tangen, og få planavklaring. Kommunen har ambisjon om  
1. gangs høring til høsten. Det har vært et satsingsområde helt siden 2014 (i kommuneplanens 
samfunnsdel) 

 
   

Innspill og drøfting i møtet 

 
Utvikling av Tangen 
sentrum 

 
Oppstarten av en omforming av Tangen sentrum som tettsted – med 
en tydelig intensjon om at tettstedet skal struktureres, fortettes, vokse 
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 og kobles så godt som mulig til den nye jernbanestasjonen. Positivt 
at det lage områdeplaner, som kan ses i sammenheng. Det blir  
viktige planer. 
 
Statsforvalteren anbefaler at et krav om høy arealutnyttelse 
framkommer i bestemmelsene. 
 

 
Fylkesveg 222 

Fylkeskommunen er veieier og veiforvalter.  
Tanken om gate (framfor vei) i sentrum av Tangen er god. Det er et 
spørsmål hvor lang gaten skal være. Et mer urbant sentrum, bør 
være litt kompakt, og da bør ikke gateutformingen være for lang. Det 
bør være tydelig hvor den begynner og slutter. Det har også å gjøre 
med avkjørsler og fartsgrenser. Det må være sammenheng mellom 
utforming av veien og trafikkregulerende løsninger. 
 
Fylkesveg 222 har funksjon som hovedrute for sykkel. Det er et 
kollektivbehov, og vegen er hovedadkomst til ny stasjon. 
Framkommelighet blir et viktig tema i planarbeidet.  
 
BaneNOR er opptatt av framkommelighet for «buss for tog» i 
avvikssituasjoner. 
 

natur Det er arter i sumpområdene som ikke syntes i InnlandsGIS, men 
som syntes i Artskart. 
 

Jordvern  
 
Det har vært innskjerping mht. jordvern. Det kan vurderes å ta ut 
arealer som tidligere har vært omdisponert jordbruksareal. Det er en 
generell, nasjonal oppfordring til kommunene om å gjøre det ved 
planrevisjoner. Positivt at det legges opp til å lage en matjordplan. 
Statsforvalteren kan bidra med tips om det fra andre steder. 
 

Vik bru Det er sendt over et forslag/planinitiativ til Stange kommune. 
Planområdet er varslet romslig, for å ta høyde for avkjørsler og 
midlertidig bru.  
 
Planforslaget har en mindre utstrekning nå, enn det som var varslet 
planområde. Ny bru er oppstrøms eksisterende bru. Eksisterende bru 
gjenbrukes med ny bruflate. For fv. 222 legges det opp til 
eksisterende tverrsnitt i begge ender. Ny busslomme på vestsiden 
med tilpasning til tverrsnittet og til eksisterende fortau. 
 
 

Kulturarv Det er ikke behov for arkeologisk befaring på Tangenområdet. Det er 
annerledes på Viksjordet – særlig rundt osen av bekkene/elvene. 
 
Foreløpig plankart følger nærmere Vikselva, og er ikke like 
omfattende som det varslede området. Kulturarv gir tilbakemelding 
på hva som ønskes å ta med i planområdet – så raskt som mulig. Av 
hensyn til framdriften i planarbeidet, er det greit å få det avklart tidlig. 
 

Dialog og samarbeid i 
planprosessen 

Det kan være aktuelt med noen temamøter med de ulike regionale 
aktører. 

  
 


